
 

Referat til bestyrelsesmøde den 15. maj 
2023 

Kl. 18.00 i bådhuset 
 
 

Mad: Jakob (Kasper) Deltagere: Kasper, Marie-Louise og Svend. 

Afbud: Jakob og Agneta 

 

1. Referat fra sidste møde var godkendt. Det noteres at der skal udsendes besked på mail til 
bestyrelsen, når referatet ligger til godkendelse på P-cloud. Referat skal ligge klar til 
godkendelse indenfor 7 hverdage. 

 

2. Godkendelse af dagsorden. Der foreslås at der fremadrettet bør anføres et punkt for hvad der 
skal ske på næste møde og der evt. laves en fast skabelon.  

 

3. Status på Økonomi. Svend orienterede og gennemgik regnskabet. Det noteres til referat at der 
137.090 indestående på kontoen. Vi har d.d. 54 aktive medlemmer, heraf 30 kvinder og 24 
mænd. Derudover har vi 22 passive medlemmer. 

 

4. Memberlink. Vi kan konstatere at overgangen er gået rigtig fint, dog efterspørges flere 
skabelonruter som kan modificeres/tilrettes af den enkelte. Svend får oprettet ruterne: 
Bådhuset mod syd og bådhuset mod nord. Der oprettes også en tilgængelig medlemsliste så 
det er nemmere for alle komme i kontakt med hinanden. Der ønskes også en tilgang til sum af 
distance for alle samt protokoller og statistikker/grafer til at aflæse aktivitetsniveauer. 

 

5. Indkomne spørgsmål og forslag fra medlemmer. Der var denne gang ikke registreret nogle. 
Agneta havde skrevet ud på Fb. Fremadrettet overvejer vi også sende mail ud til alle med 
advisering af bestyrelsmøde og i samme omgang anmoder om forslag og spørgsmål. Det kan 
også oprettes som note memberlink fx på opslagstavlen. På den måde kan det være der er 
flere der henvender sig. 

 

6. Vært søges til Bådhuset 12 august. – Vandlejren/Kjeld Pedersen vil gerne besøge bådhuset og 
vi vil gerne åbne det for ham og de andre frivillige der har haft deres gang i bådhuset tidligere. 
Samtidig vil vi give dem mulighed for en tur i kajak. Marie-Louise melder sig med forbehold. 
Skal have afklaret et andet arrangement i august først. 

 

7. Fonde og puljer. Vi søger til opgradering af sikkerhedsudstyr og et nødshelter til fælles brug. 
 



 

 

 

 

8. Opfølgning på aktivitetskalenderen. Alle IPP-kurserne bliver til noget. Og er slået op på 
memberlink 

Havnens dag den 10. juni mangler hjælpere. Vi mangler også en eller anden form for 
genkendelighed på os som hjælpere på havnens dag og derfor vil vi indhente tilbud og evt. 
bestille veste hos Sportigan. Sommerskole afholdes ikke i år. Vi gjorde det godt sidste år, men 
det er meget tidskrævende og vi vælger derfor hoppe et år over. 

 

 

9. Flydebro. Kasper er på sagen men lige i øjeblikket ligger det stille. Dog er klubben klar til at 
rykke hurtigt hvis der kommer en god aftale. 

 

10. Bådhuset. 

Rengøring. Evt. en promovering på opslagstavlen kan hjælpe. 

Græsslåning. Vi har nu både plæneklipper og kantklipper så det kører som det skal. 

Oprydning. Der skal slås arbejdsdage op: Vi skal have bestilt nye luger til flere af kajakkerne da 
de er mørnet og utætte. 

         Indretning. Vi har materialerne, men der mangler tid til at få gjort noget af det der mangler. 

 

11. Vejskilt til Kajakklubben. Svend tager fat i vej og park. Der skal stå Faxe Bugtens Kajak Klub i 4 
ord. 

 

12. Sommerfest. 12 eller 19 august. Nok nærmere den 19. men det bliver slået op hurtigst muligt. 
 

13. punkt 13 udgår. Dette punkt indeholdt flere af de ting vi allerede har skrevet i de andre 
punkter 

 

14. Næste møde. Onsdag den 9 August. Da Jacob egentlig skulle have mad med denne gang, men 
ikke kunne komme – blev det Kasper. Derfor er det Jacob næste gang. Så bliver det Marie-
Louise og Svend, så Agnetha inden det bliver Jacob igen og så Kasper (hvis de bytter tilbage) 

 

15. Øvrigt. Ønske om bomkort til feddet strand. Marie-Louise kontakter lejrchefen Kasper. Og 
undersøger mulghederne. 

Brøderup låner 4 kajakker i uge 21. 

 

 



 
 

 


